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ZAPISNIK 

S 10. SJEDNICE VMO PAŠAC 
 

10. sjednica VMO Pašac održana je 11.05.2011. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Pašac, Balde Fućka 39. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ladislav Fućak, predsjednik VMO 
- Mladen Čargonja, zamjenik predsjednika VMO 
- Nino Margan, član VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-     
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Patricia Pavleković, članica VMO 
- Anica Bezjak, članica VMO  
 
Usvajanje zapisnika s 9. sjednice VMO Pašac: 
 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Komunalni prioriteti za 2012. – prijedlozi i usvajanje 
2. Akcija "Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 2011." 
3. Ostavka članice vijeća gñe. Anice Bezjak 
4. Dani Svetog Vida – ekipe 
5. Razno: informacije i zamolbe grañana 

 
 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 



AD 1 

Predsjednik Vijeća, g. Ladislav Fućak  dao je vijećnicima na raspravu prijedloge ureñenja i 
održavanja objekata komunalne infrastrukture za 2012. godinu.  
 
Zaključak: 
 
Vijeće je donijelo odluku da se na listu prioriteta za 2012. godinu uvrsti:  
 

1. Izgradnja dječjeg igrališta kod škole u Pašcu 
2. Izgradnja nogostupa od Balde Fućka 114 do 116 
3. Izgradnja nogostupa od Balde Fućka 35 do 37 
4. Saniranje divljeg deponija nasuprot Balde Fućka 47 
5. Saniranje potpornog zida kod Balde Fućka 47 i kod Balde Fućka 33 

 

 

 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća, g. Ladislav Fućak  i tajnica MO obavijestli su prisutne da se za akciju 
"Birajmo najljepšu okućnicu i balkon u 2011. godini" prijavilo 12 grañana. Predsjednik i 
tajnica obići će prijavljene grañane i dogovoriti termin obilaska i fotografiranja okućnica. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 3 

Tajnica je obavijestila prisutne Vijećnike da je članica gña. Anica Bezjak osobno dostavila u 
pisanom obliku svoju neopozivu ostavku na mjesto članice Vijeća  MO Pašac. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 4 
 
Predsjednik Vijeća g. Ladislav Fućak obavijestio je prisutne da su se za natjecanje povodom 
Dana Svetog Vida prijavile ekipe u boćanju i briškuli i trešeti. 
 
Zaključak: 
 
Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 

 
 

 
 
 
 
 



Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Pašac: 

 
Kristina Dumić Červar Ladislav Fućak 

                         
  

  
                         


